
Kłobuck, dnia 17 maja 2024 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Budżetu
Finansów, Mienia Komunalnego
i Ochrony Środowiska

Protokół nr 1/2024
I Posiedzenie w dniu 17 maja 2024 
Obrady rozpoczęto 17 maja 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:45 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Mirosław Cieśla
3. Ewelina Kotkowska
4. Andrzej Sękiewicz
5. Anna Siedlaczek
6. Robert Turek
7. Tomasz Wałęga
8. Marcin Wojtysek
9. Dominik Zych

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłobucku A. Sękiewicz otworzył posiedzenie Komisji. 
Oświadczył, że zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są 
prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Wybór przewodniczącej/go Komisji.

Radny M. Wojtysek zaproponował kandydaturę radnej E. Kotkowskiej na przewodniczącą 
Komisji.

Radna E. Kotkowska wyraziła zgodę. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcia kandydatury radnej Eweliny Kotkowskiej na przewodniczącą Komisji. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych



4. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji.

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zaproponowała kandydaturę radnego R. Turka na 
wiceprzewodniczącego Komisji.

Radny R. Turek wyraził zgodę.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia kandydatury radnego Roberta Turka na wiceprzewodniczącego Komisji. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 r.

Komisja w toku dyskusji poruszyła kwestię funduszu obywatelskiego.

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2024 r. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2024.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, czy w związku z  dotacją dla OSP będą 
ponoszone również wydatki z budżetu gminy?; której szkoły dotyczy nagroda w konkursie 
Zielona Pracownia? Poprosiła o szczegółowe informacje odnośnie programu SuperMoce 
Rodziny. 

Skarbnik K. Trzepizur wyjaśniła, że: dotację celową otrzymały OSP: Kłobuck, Biała, 
Łobodno. Poinformowała, że będzie potrzebny również wkład własny, który jest zaplanowany
w budżecie gminy w ramach rocznych środków na wydatki poszczególnych OSP; nagrodę 
otrzymał ZSP w Łobodnie w ramach konkursu Zielona Pracownia 2024; w tej chwili trwają 
negocjacje nad umową. Wniosek został złożony. Dofinansowanie stanowić będzie 95%, a 
wkład własny gminy wyniesie 5%.



Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2024. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Kłobuck na lata 2024-2034.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Kłobuck na lata 2024-2034. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców.

Kierownik Działu ds. Mieszkaniowych I. Sołtysiak zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie umów najmu na czas określony do trzech lat na rzecz dotychczasowych najemców. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych
9. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem 
części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłobuck a pozostałej w trwałym 
zarządzie Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kłobucku na 3 lata, na rzecz dotychczasowego 
najemcy.

Dyrektor OSiR J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały. 



Radny M. Cieśla zapytał, czy każdy najemca ma osobny licznik energii?

Dyrektor OSiR J. Krakowian tak. 

Radny T. Wałęga podniósł, że lokale na terenie basenu powinny być wykorzystywane na 
działalność pokrewną. Zapytał, czy tylko te dwa podmioty są podmiotami zewnętrznymi.

Dyrektor OSiR J. Krakowian poinformował, że tak. Zaznaczył, że tylko te dwa podmioty 
były zainteresowane najmem. Odniósł się do małego metrażu wynajmowanych powierzchni.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem 
części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłobuck a pozostałej w trwałym zarządzie
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kłobucku na 3 lata, na rzecz dotychczasowego najemcy. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 
Robert Turek, Marcin Wojtysek, Dominik Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga

10. Sprawy różne.

Nie zgłoszono.

11. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji
     Ewelina Kotkowska

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


